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GENERALFORSAMLTNG
Tirsdag d. A7.03.2017 kl. 19 i bestvrelseslokalet

Til stede:
David Jensen (DJ) Formand
Aase Rafn (AR) Næstformand
Kristine Larsen (KL) Sekretær
Rune (RL) Bestyrelsesmedlem
Charli W. Jørgensen (CJ) Bestyrelsesmedlem

1. Valg af dirigent.

2. Årsberetning for 2016 v/formand David Jensen.

3. Årsregnskab for 2016 og godkendelse heraf v/revisor X''rank Thomsen.

4. F remlæggelse og godkendelse af budget for 2017 vÆrank Thomsen.

5. Indkomne forslag:

a. Der bruges sand i stedetfor salt ifm. glatførebekæmpelse på stierne. Forslaget motiveres
mundtligt på generalforsamlingen (orslagsstiller: Susanne Skaaning 34. L tv.).

b. Petanque-banenved boldbanerne genoprettes. Forslaget motiveres mundtligt på
generalforsamlingen fforslagsstiller: Susanne Skaaning 34. l. n.).

6. Valg af forrnand.

a. Påvalg er David Jensen (genopstille4.

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer.

a. Påvalg er: Charli W. Jørgensen & Aase Rafu (begge genopstiller).

8. Valg af 1 suppleant

a. Susanne Skaaning (genopstiller).

9. Valg af revisor.

10. Vatg af suppleant for revisor.

11. Eventuelt.

ko n ta kt : b esty re I sen @vej I b y pa*e n - b. d k



Ejertoreningen Vejlbypa*en BIok B
"*i*#.y,"ffiflå!ffi*,

Ad. 1) Valg af dirigent.

Bestyrelsen forslår Kaj Jochumsen (lejl. 7), hvilket godkendes.

Dirigenten foreslår Frank og Kristine som stemmetællere, hvilket godkendes.

Dirigenten gør opmærksom på, at de to indkomne forslag ikke hidrører under ejerforeningen men
grundejerforeningen og, at der derfor ikke kan træffes beslutninger i den henseende. Der kan
selvfølgelig tales om emneme og den debat tages under punktet eventuelt.

Ad. 2) Årsberetning for 2016 v/formand David Jensen

Særligt fremhæves

o Forsikring:
o Der har i en lejlighed været en af beboeren selvforskyldt vandskade som dækkedes af

ejerforeningens forsikring. Dog var der en afskrivning pga. blokkens alder på 5.000
kr. som skal betales af ejeren selv. Ifølge jurist fra Ejerlejlighedemes Landsforening
er dette en korrekt fremgangsmåde for selvforskyldte vandskader. Det samme ville
gælde hvis det drejede sig om selvrisiko.

e Afløbsrør:
o Der har været en del henvendelser i2016 omkring tilstoppede afløbsrør fra

køkkenvasken til faldstammen. Bestyrelsen giver gerne gode råd ifrn. rensning af
disse, men jf. normalvedtægten for området, så ligger ansvaret for vedligeholdelse af
disse rør hos ejeren. Den lodrette faldstamme i installationsvæggen er ejerforeningens
ansvar at vedligeholde, og disse blev sidst renset i 2010.

o Bestyrelsesarbejdet:
o Fungerer efter hensigten, på trods af de mange nye medlemmer. Der er ikke de store

problemer i ejerforeningen, og det er ikke svært at finde medlemmer til bestyrelsen
hvilket vi er taknemmelige for.

. Ejere og lejere:
o Der kommer flere og flere eksterne ejere og færre interne ejere. kte giver dog ingen

problemer i den daglige drift.
o Både ejere og lejere opfordres til at anvende bestyrelsesmailen ved henvendelser, da

det letter bestyrelsens arbejde.
. Opgangsrenovering:

o Fungerer efter hensigten? og håndværkeme har udført et godt stykke arbejde. Dog har
maleren været nødsaget til at holde en pause i fire uger pga. andre opgaver.

o Bestyrelsen påregner at udskifte kokosmåtterne i indgangspartieme.
o Nogle ejere har spurgt til maling af dørene til lejlighederne. Bestyrelsen har drøftet

det, men der var enighed om at lade være. Begrundelsen er, attræ-dørene giver lidt
varme i de nu meget lyse opgange. Desuden vil det være ganske dyrt at male dørene.
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o Der er blevet spurgt til udskiftning af postkasser, og det vil koste omkring 45.000,- for
indkøb og montering. Dog er der tilbageholdenhed ift. dette, både pga. prisen (da der
allerede har været en del udgifter til opgangsrenovering), men også pga. tanker
omkring eventuel låsning af indgangsdørene til opgangene og deraf følgende flytning
af postkasser udendørs. En sådan flytning vil dog blive ganske bekosteligt, og bliver
næppe udført foreløbig.

o Vand og varme:
o Tak til Charlie for det store arbejde han gør ifm. ws-opgaver. Der er gjort

overvejelser omkring udskiftning af varmepumpe, da det vil give en energibesparelse.
Det vil blive overvejet her i2017.

o Bestyrelsen opfordrer alle beboere til at opvarme deres lejligheder på fornuftig vis, da
der ellers kan komme problemer med fugt og skimmelsvamp.

r Affald og storskrald:
o Storskraldsordningen har været meget rodet pga. forkert anvendelse fra beboerne. Der

er lavet en ny sorteringsstation ved blok A-øst, som afprøves et år frem.
o Udvendigtvedligehold:

o Tagskæg trænger meget til at blive malet. Det er tanken, at der på et tidspunkt laves
en fælles aftale med Blok a-øst, der også står for at skulle have udført denne
renovering.

o Vaskeri:
o Fungerer rigtig godt, der er mange brugere, maskineme fungerer og der er rent og

pænt. Det er nødvendigt med et stort overskud i vaskeriet, da det er sandsynligt at
nogle maskiner skal udskiftes i den nærmeste fremtid.

o Ikke utænkeligt der kan overføres midler fra vaskeriet til ejerforeningen, fx. som
betaling for den ugentlige rengøring, som pt. betales via fællesudgifterne.

o Lån af festsal:
o Ros til Aase for initiativet omkring en seniorklub for blokkens beboere. Det er en stor

succes. Bestyrelsen har valgt at friholde seniorklubben for de normale lejeudgifter af
festsalen grundet det gode formå'I, samt at det kun er for blokkens beboere. Det er
muligt for beboere at låne festsalen til aftroldelse af aktiviteter for blokkens beboere.
Dette sker ved henvendelse til bestyrelsen, som træffer den endelige beslutning om
tilladelse til dette.

Spøresmål til årsberefnine

o Kirsten Strand (lejer - left 2a)
o Vil det hjælpe at installere dørlåse? Det er i stuelejlighedeme der har været indbrud

hvilket ikke afhjælpes ved dørlåse.
o Britta Mønsted (ejer - lejl. 56):

o Bestyrelsen har egenhændigt taget beslutning om at installere dyrere lamper i
opgangene, samt installering af molokker. Dette burde have været taget op til
afstemning på en ekstraordinær generalforsamling da det har medført betydelige
ekstraudgifter.
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Svar: Bestyrelsen har selv taget disse beslutninger, da de ikke mente det drejede sig
om betydelige ekstraudgifter. Desuden ville det have forsinket opgangsrenoveringen
med afholdelse af ekstraordinær generalforsamling. Indvendingen tages til
efterrefiring.

o Britta gør endvidere opmærksom på, at ved en ny beboers indflytning i opgang 42 er
det forholdsvis nymalede happegelænder blevet skrabet.
Svar: Der vil blive plet-repareret til sidst og fremover vil en vedligeholdelse af
trappegelænderne og opgange komme på den planlagte vedligeholdelsesplan.

o Henrik Dahl (lejer - lejl. 8l)
o Kunne de røde områder omkring postkasserne males hvide så de matcher den hvide

farve på væggene? Mtrt. de nye sensorstyrede lamper; en lampe i opgang 46larmer
når den er tændt, og en lampe i opgang 32 tænder ikke, hvilket kunne tyde på en
progftlmmeringsfejl.
Svar: Rammerne ved postkasseme bliver malet ifm. evt. udskifoiing senere. Ved
slutningen af renoveringen vil alle lamperne blive gennemgået for at aftrjælpe evt.
problemer med programmeringen.

o Basket-banen bør vedligeholdes eller fiernes.
Svar: Dette hører under grundejerforeningen.

o Peter Dohn (ejer - lejl. 3)
o Gør opmærksom på, at der bør udformes en vedligeholdelsesplan.

Svar: En vedligeholdelsesplan vil blive udformet i løbet af 2017.
o Peter Nørgård (ejl. 12)

o Ovenlysvinduer bør rengøres snarest muligt og jævnligt derefter, da skidt ellers vil gro
fast.
Svar: God ide som kommer på dagsordenen til næste bestyrelsesmøde.

. Årsberetningengodkendes.

Ad.3) Årsregnskab for 2016 og godkendelse heraf v/revisor Frank Thomsen

Frank takker bestyrelsen for godt samarbejde

Spørgsmål til årsregnskab

. Kaj Jochumsen (lejer - lejl. 7) spørger hvad udgifteme til Falck dækker over.
Svar: Beløbet dækker en Falck-konsulent som vurderede vores behov og derefter blev der
opsat 3 brandslukkere, et brandtæppe og passende skiltning.

t Kaj gør desuden opmærksom på atdet fremgår af vedtægteme at der indestår 486.003 kr.på
garantifonden, hvilket bør rettes, da det korrekte beløb er 0,-
Svar: Garantifonden blev på en tidligere generalforsamling for år tilbage besluttet tømt og
brugt på ny tagbelægning. Om det derefter kræver en decideret vedtægtsændring vil blive
undersøgt nærmere.

o Årsregnskabet godkendes.
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Ad. 4) Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2011 vÆrank Thomsen

. Budgettet godkendes.

Ad. 5) Indkomne forslag:
a) Der bruges sand i stedetfor salt ifm. glatførebekæmpelse på stierne. Forslaget motiveres

mundtligt på generalfursamlingen (farslagsstiller: Susanne Skøaning 34. I. tv.).
o Der bliver saltet rneget, og saltet bliver slæbt ind i opgangene viafollæ sko og dette

slider rigtig meget på de nye tæpper.

b) Petanque-banen ved boldbanerne genoprettes. Forslaget motiveres mundtlig! på
generalforsamlingen forslagsstiller: Susanne Skaaning 34. L tv.).

o En petanque-bane ville kunne motivere folk til at samles og hygge udenfor.

Ad. 6) Valg af formand.
a) David Jensen (ejl. a3) vælges

Ad. 7) Yalgaf 2 bestyrelsesmedlemmer.
a) Charli W. Jørgensen (lejl. 64) & Aase Rafn (lejl.22) vælges

Ad. 8) Valg af I suppleant.
a) Susanne Skaaning (lejl. 13) vælges

Ad. 9) Valg af revisor

Kirsten Jochumsen Qejl. 7) vælges

Ad. 10) Valg af suppleant for revisor

Birgitte Christiansen (lejl. 53) vælges

Ad. 11) Eventuelt.
o Vedrørende punkt 5a.

Dirigent Kaj Jochumsen, som også er formand for Grundejerforeningen svarer: Der blev
førhen brugt halvt sand og halvt salt, men en udskiftning af materiellet har giort, at der nu kun
benyttes salt.

o Vedrørendepunkt5b.
Kaj Jochumsen sva.rer: Petanque-banen vil blive genoprettet. Der vil desuden blive opsat en
ny kurv på basket-banen
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Henrik Dahl (lejer - lejl. 8l)
o Rydning og saltning ved nedgangen til cykelkælderen er mangelfuld.

Svar: Dette er en opgave for BioClean på de dage de er her, og dette vil blive bragt i
orden i samarbejde med dem. De dage hvor BioClean ikke er her, skal der findes en
alternativ ordning, hvilket bestyrelsen vil tage op senere.

o Ros til bestyrelsens arbejde med vedligehold af blokken.
o Pt. kræves det, at beboeren er hjemme når der skal aflæses varme. Kan det ændres, så

deffe kan aflæses digitalt uden adgang til lejligheden?
Svar: Det er delvist undersøgt, og det vil blive omkostningstungt at skifte til

fiernaflæsningsmålere. Blok A-øst er så vidt vides ved, at undersøge en udskiftning
hos dem. Det følger bestyrelsen med i.

Susanne Skaaning (ejer - lejl. 13).
o Hvad gør vi med de biler der tører hurtigt på stierne omkring blokken og udgør en

fare for fodgængerne, skal der sættes skilte op?
o Folk parkerer uhensigtsmæssigt på blokkens parkeringsplads. Kan der laves flere

pladser?
Svar: Ifrn. med ny asfaltbelægning vil der komme striber på parkeringspladsen
mellem blok A og B, hvilket sikkert vil aftrjælpe problemet.

Kirsten Strand (lejer - lefu 2a)
o Kan der fældes nogle tæer, så der kommer mere lys i stuelejlighederne?
o Svar: Ikke umiddelbart. Dette er et tilbagevendende stridspunkt, som det er svært at

finde en løsning på, da nogle beboere ønsker mindre beplantning, mens nogle ønsker
at bevare den nuværende.

Peter Dohn (ejer - lejl. 3)
o Ros til bestyrelsen, fortsæt det gode arbejde.

Risskov d.12. marts 2017

Dirigent
David Jensen
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